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MĚSTO VYSOKÉ NAD JIZEROU 
 

Zápis 

z veřejného zasedání Zastupitelstva města Vysoké nad Jizerou,  
konaného dne 27. února 2017 od 18:00 hodin v obřadní síni MěÚ ve Vysokém nad Jizerou  

 

přítomno: 14 členů zastupitelstva města  

omluveni: Ondřej Nosek 

ověřovatelé zápisu: Ing. Marcela Králíková, MUDr. Lenka Tylová 

návrhová komise: Bohdan Blažek, Ing. Jan Pohanka, Jan Nosek 

zapisovatel: Ing. Tereza Fenclová 

 

Program jednání:  

 
1. Úvod, schválení programu 

2. Volba ověřovatelů zápisu, návrhové komise a zapisovatele 

3. Schválení zápisu z minulého jednání ze dne 12. 12. 2016 

4. Hospodaření města: 

a) Plnění rozpočtu k 31. 12. 2016 

b) Návrh na schválení poskytnutí návratné finanční výpomoci pro ZDRAVOŠ PÉČE s. r. o. 

c) Schválení rozpočtu města pro rok 2017 

d) Schválení rozpočtu sociálního fondu pro rok 2017 

e) Schválení rozpočtu ÚCHR a PCH pro rok 2017 

5. Majetek obce (prodej, směna, koupě) 

a) Schválení prodeje pozemků v lokalitě pod Varoulovou skálou v k. ú. Vysoké nad Jizerou 

b) Schválení konečných prodejů pozemků v k. ú. Vysoké nad Jizerou 

6. Různé 

a) Schválení podání žádostí o dotace 

b) Informace o žádostech o dotace 

c) Dozorčí rada ÚCHR a PCH Vysoké nad Jizerou 

d) Změna zřizovací listiny ÚCHR a PCH Vysoké nad Jizerou 

e) Schválení Statutu sociálního fondu - změna  

f) Návrh na schválení pravidel pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

g) Zpráva kontrolního výboru 

h) Zpráva o činnosti rady za uplynulé období 

i) Investiční akce „Rekonstrukce a přístavba – Ústav chirurgie ruky a plastické chirurgie“  

7. Diskuse 

8. Závěr 

 

Jednání řídila starostka města Mgr. Lucie Strnádková 

 

Při zahájení zasedání bylo přítomno 14 členů zastupitelstva. 

 

Starostka města Mgr. Strnádková doplnila, že bod 5a) Schválení prodeje pozemků v lokalitě pod Varoulovou 

skálou v k. ú. Vysoké nad Jizerou z programu odpadá, protože Michal Plůcha, který byl žadatelem o tento 

pozemek, napsal, že pozemek nechce, takže o něm ZM rozhodovat nebude.  
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Mgr. Strnádková dále rozdala materiály k bodům 4e) a 6i) nikoliv jako doplnění programu jednání, ale jako 

doplnění informací, které si zastupitelé vyžádali od Ing. Škodové na přípravném zasedání.  

 

1. Úvod, schválení programu  

Starostka města Mgr. Lucie Strnádková přivítala přítomné zastupitele a veřejnost. Konstatovala, že toto veřejné 

zasedání bylo řádně svoláno a je přítomna nadpoloviční většina všech jeho členů, a tudíž je veřejné zasedání 

usnášeníschopné. Následně vyzvala zastupitele ke schválení programu. 

 

Návrh usnesení:   

ZM schvaluje program jednání.  

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0  
 

2. Volba ověřovatelů zápisu, návrhové komise a zapisovatele  

Starostka města vyzvala zastupitele ke schválení návrhové komise ve složení předseda Bohdan Blažek, členové 

Ing. Jan Pohanka, Jan Nosek, ověřovatelů zápisu ve složení Ing. Marcela Králíková a MUDr. Lenka Tylová 

a zapisovatele Ing. Terezu Fenclovou. 

 

Návrh usnesení:  
ZM schvaluje návrhovou komisi ve složení předseda Bohdan Blažek, členové Ing. Jan Pohanka a Jan Nosek, 

ověřovatele zápisu ve složení Ing. Marcela Králíková, MUDr. Lenka Tylová a zapisovatele Ing. Terezu Fenclovou. 

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

3. Schválení zápisu z minulého jednání ze dne 12. 12. 2016 

Starostka města vyzvala zastupitele ke vznášení připomínek k zápisu z jednání zastupitelstva města ze dne 

12. 12. 2016. Připomínky nebyly vzneseny. 

 

Návrh usnesení:   

ZM schvaluje zápis z veřejného zasedání zastupitelstva města ze dne 12. 12. 2016. 

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

4. Hospodaření města: 

a) Plnění rozpočtu k 31. 12. 2016  

Zastupitelům byl předložen výkaz pro hodnocení plnění rozpočtu k 31. 12. 2016, který zobrazuje skutečné čerpání 

rozpočtu pro období od 1. 1. 2016 do 31. 12. 2016 v podrobném členění. 

 

Návrh usnesení: 

ZM bere na vědomí plnění rozpočtu města Vysoké nad Jizerou k datu 31. 12. 2016.  

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

b) Návrh na schválení poskytnutí návratné finanční výpomoci pro ZDRAVOŠ PÉČE, s. r. o. 
Společnost Zdravoš péče, s.r.o., která na našem území provozuje terénní pečovatelskou službu, požádala město 

o poskytnutí návratné finanční výpomoci (tj. půjčky dle zákona číslo 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 

územních rozpočtů) na předfinancování nákupu automobilů pro poskytovatele terénní pečovatelské služby. 

O dotaci společnost Zdravoš péče, s.r.o. žádá u Ministerstva práce a sociálních věcí. Datum vrácení volíme 

úmyslně až v příštím roce, vyřizování dotací je zpravidla delší, než je původně avizováno. 

 

Rozprava: 

- Mgr. Strnádková navrhla s ohledem na to, že pí. Černá poskytuje činnost obecně prospěšnou nám tady ve 

městě, tuto bezúročnou finanční půjčku 200.000 Kč na rok a čtvrt nebo na rok a půl poskytnout. Dále 

doplnila, že dnes mluvila s pí. Černou, která jí řekla, že termín splatnosti 30. 6. 2018 možná nebude stačit, 

protože neví, zda do té doby bude mít auta nakoupená. Prozatím se spolu dohodly, že termín vrácení 

zůstane 30. 6. 2018. Ještě Mgr. Strnádková doplnila, že v rozpočtu těchto 200.000 Kč je.  

- Ing. Zelinková souhlasí, že to služba je, ale na druhé straně je to normální podnikání jako každé jiné. 

V případě odsouhlasení bude těchto 200.000 Kč blokováno dva roky v rozpočtu (2017 i 2018), což jí 

připadá dost velká benevolence. Jsou to peníze, které by město mohlo investovat úplně někam jinam. 

Navrhuje proto kratší časový úsek, např. 4 měsíce. Proč peníze blokovat letos, když se neví, zda nákup aut 
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bude realizován až příští rok a neví se, do kdy se peníze vrátí. Celá věc je pro ni neuchopitelná a nesouhlasí 

s půjčkou.  

- Ing. Pohanka s půjčkou souhlasí a zeptal se, zda ve chvíli, kdy pí. Černá bude peníze teoreticky potřebovat 

až v polovině roku 2018, může město jí ty peníze půjčit až v roce 2018 a zároveň o tomto rozhodnout až 

v roce 2018.  

- Mgr. Strnádková odpověděla, že to určitě lze a doplnila, že pí. Černá žádost o dotaci bude teprve podávat 

do konce března, tudíž datum vyřízení žádosti jí známo není.  

- Ing. Pohanka řekl, že nemá nic proti jí ty peníze půjčit, ba naopak, ale toto, jak říkala Ing. Zelinková, je 

špatná formulace – ani z usnesení není jasné, kdy se jí ty peníze fyzicky předají. Ing. Pohanka to usnesení 

chápe tak, že po vyvěšení se jí pošle 200.000 Kč. 

- Mgr. Strnádková zauvažovala, že by nebylo problém rozhodnutí odložit na dobu, až budeme vědět víc. 

- MUDr. Tylová prohlásila, že se domnívá, že pí. Černé dotaci asi přidělí, ale kdyby ji náhodou nepřidělili, 

tak nákup aut ani nenastane. Proto by tedy alespoň počkala, jestli jí to vůbec schválí. 

- Ing. Pohanka doplnil, pokud pí. Černá ke schválení dotace nepotřebuje mít financování nějak zajištěné, což 

ale nevíme.  

- Mgr. Strnádková navrhla schválit návratnou finanční výpomoc ve výši 200.000 Kč s datem vrácení 

30. 6. 2018 za předpokladu, že pí. Černé bude dotace přidělena. 

- Ing. Pohanka doplnil, že s výplatou v konkrétně danou dobu. 

- Mgr. Strnádková řekla, že by měla mít rozhodnutí o přidělení té dotace, takhle to funguje všude.  

- Ing. Zelinková se zeptala, jak se k tomu staví ostatní obce. 

- Mgr. Strnádková odpověděla, že netuší, a že jsme první. V žádosti pí. Černá píše, že o finanční výpomoc 

žádá v každém z měst a město Vysoké nad Jizerou je první, které o tom rozhoduje, alespoň podle jí 

dostupných informací. 

- MUDr. Tylová řekla, že ani nevíme, jestli požádala o stejnou částku všechny obce nebo jestli se to nějak 

odvíjí od počtu těch klientů.  

- Mgr. Strnádková reagovala, že určitě žádá obce o stejnou částku. 

- V. Regál si myslí, že by se město mělo nejdříve zeptat v Rokytnici, Jablonci a v Roprachticích, jak se 

k tomu staví oni, jestli vůbec tam převažují názory jí ty peníze půjčit nebo ne a podle toho se zařídit také. 

Protože to neřeší to, že ty peníze budeme blokovat v rozpočtu, pořád s těmi penězi nemůžeme pracovat. 

Navrhuje odložit rozhodnutí na příští zasedání s tím, že zastupitelstvo pověří Mgr. Strnádkovou nebo Ing. 

Nechanického, ať proberou problematiku s ostatními obcemi. 

- Ing. Nechanický doplnil, že v Rokytnici to mají v rozpočtu v příjmech i ve výdajích, takže s tím zřejmě 

počítají. 

- MUDr. Tylová poznamenala, že pokud bychom se potom rozhodli ty peníze půjčit, měli bychom si dát 

podmínku, že jakmile dostane tu dotaci, tak nám ty peníze vrátí, aby to třeba netrvalo půl roku, než nám ty 

peníze vrátí.  

- Mgr. Strnádková zareagovala, že pí. Černá řekla, že termín 30. 6. 2018 bude ještě možná málo, což 

Mgr. Strnádkovu překvapilo, že by se nákup třech osobních aut vyřizoval rok.      

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje odložení rozhodnutí o poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši 200.000 Kč společnosti 

Zdravoš péče, s. r. o. s datem vrácení do 30. 6. 2018 a pověřuje starostku města Mgr. Lucii Strnádkovou zjištěním 

bližších informací od obcí Rokytnice nad Jizerou, Jablonec nad Jizerou a Roprachtice.  

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 1 (Mgr. Strnádková) 

 

c) Schválení rozpočtu města pro rok 2017 

Zastupitelům byl předložen řádný návrh rozpočtu pro rok 2017 – verze v paragrafovém znění, příloha č. 4/c-I. 

Rozpočet je navržen jako schodkový s tím, že schodek bude uhrazen finančními prostředky z minulých let, a to 

konkrétně ze zůstatků bankovních účtů Města k 31. 12. 2016, které jsou vedeny na položce 8115. Tato verze 

rozpočtu byla řádně zveřejněna na úřední desce, a to od 10. 2. 2017. Návrh rozpočtu byl projednán radou města dne 

9. 2. 2017 a finančním výborem dne 2. 2. 2017 (viz zápis FV, který je přílohou této předkládací zprávy).  

 

Zastupitelům byl předložen podrobně členěný návrh rozpočtu pro rok 2017 – verze, která zahrnuje příjmové 

a výdajové položky v podrobném členění, příloha č. 4/c-II. Tato verze slouží jako pracovní podklad zastupitelům 

pro lepší přehled o navrženém čerpání rozpočtu a zároveň slouží jako podklad pro účetní a správce rozpočtu pro 

rozpis jednotlivých položek po schválení řádného rozpočtu. V průběhu roku bude zastupitelům plnění rozpočtu 

předkládáno rovněž v podrobném členění. Závaznými ukazateli jsou ovšem částky za jednotlivé paragrafy.  
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Rozprava: 

- MUDr. Tylová se dotázala na krytí schodkového rozpočtu přebytkem z minulých let, zda to znamená 

z minulých let za poslední rok, nebo za poslední dva roky.  

- Ing. Nechanický odpověděl, že se to nedá přesně určit, kdy byl přebytek vytvořen. Nelze přesně říct kolik 

je z roku 2015 nebo 2016. Přebytek vznikl převážně v loňském roce.  

- Ing. Zelinková se zeptala, zda v paragrafu 4350 – Domovy pro seniory ve výdajích zůstane plánovaných 

200.000 Kč. 

- Mgr. Strnádková odpověděla, že tam zatím zůstanou, protože příště, až by zastupitelstvo chtělo půjčku 

společnosti Zdravoš péče, s. r. o. odhlasovat, tak by se musely shánět jinde. 

- Ing. Nechanický doplnil, že by je tam taky zatím ponechal s tím, že rozpočtovým opatřením v červnu nebo 

v průběhu roku se uvedené peníze mohou přesunout někam jinam. Pokud se dohodneme, tak peníze 

samozřejmě můžeme přesunout už teď, to je také možné. Ale pokud náhodou za dva měsíce zastupitelstvo 

schválí půjčku, budou se muset v rozpočtu zase hledat. 

- Bc. Jindra řekl, že to jde trochu proti logice toho usnesení předchozího, kdy jsme si řekli, že rozhodneme až 

na příštím zasedání a v tomto usnesení jakoby vkládáme už rozhodnutí, že ano. Proto navrhuje zrušit to 

usnesení předchozí.  

- Ing. Nechanický reagoval, že by tam dané peníze nyní nechal, protože rozpočet je sestaven tak, že 

v současné chvíli těch 200.000 Kč město v jiných kapitolách nepotřebuje.  

- Ing. Zelinková na to zareagovala, že v lednu při schůzi ohledně požadavků na rozpočet byly nápady, co by 

se ve městě mohlo vylepšit. Myslí si, že na nějaký projekt (např. na vysockou vodárnu) by se těch 

200.000 Kč hodilo, a pro město a širokou veřejnost by to bylo prospěšné. Zeptala se, zda jsou ty podněty 

z lednového setkání začleněny v rozpočtu. 

- Mgr. Strnádková odpověděla, že jsou všechny podněty zařazeny. 

- Ing. Nechanický doplnil, že projekt na vodárnu je zařazen ve výdajích v paragrafu Pitná voda, položce 

Nákup ostatních služeb. Je těžké dávat něco do výdajů, když přesnou cenu nemáme vysoutěženou a 

nevíme, kolik to bude stát. Klidně můžeme nechat těch 200.000 Kč tam, kde jsou (par. Domovy pro 

seniory) a za čtyři nebo šest měsíců po vysoutěžení projektu na vodárnu resp. na rozhlednu peníze 

přesunout. 

- Ing. Zelinková je ráda, že přebytek z loňska je, ale těch akcí, které tady v lednu zazněly, bylo hodně 

a v rozpočtu to není úplně vidět. 

- Ing. Nechanický řekl, že v podstatě rozpočet odráží také jen to, co jsme schopní za ten rok udělat. Spousta 

věcí, které tady zazněly, jsou výhledem na několik let a jsou to akce nepřipravené.  

- Ing. Pohanka řekl, že veškerá diskuse je o tom, jestli bude ty peníze nějakým způsobem přesouvat další 

zastupitelstvo nebo zda je teď tam necháme. Přitom, když je tam teď necháme, neznamená to žádný 

negativní nebo pozitivní signál.  

- Bc. Jindra si myslí, že 200.000 Kč je kapka a nic neohrožuje a že v lednu zastupitelé v hojném počtu přišli 

na setkání nad investicemi, a říkali jsme si, co se kolem nás děje. Nápady nebyly naše nápady, ale byly to 

průsečíky toho, co slyšíme, s čím se často setkáváme. Zarazilo ho, že výdaje jsou 30 milionů Kč a zeptal 

se, kde to bude ve Vysokém vidět. Kde těch 30 milionů Kč potkáme, abychom věděli, že jsme je vydali 

nějakým dopředu předjednaným způsobem. Např. bylo navrženo připravit studii na řešení dopravní situace 

na náměstí, zaznělo opravit altánky, páteřní komunikaci parkem, fasáda muzea je ostudná, na starovačce 

trčí ČOVka, a řekl, že 20 milionům Kč nikdy rozumět nebude, protože není odborníkem na tu či onu 

problematiku, ale těm 8 milionům Kč by rád rozuměl, protože jsou to tyhle investice. Ale pokud projekt na 

vodárnu nemůže být v rozpočtu, protože není nic vysoutěženého ani nic připraveného.  

- Mgr. Strnádková reagovala, že to bylo myšleno tak, že v rozpočtu nemůže být přesná částka.  

- Bc. Jindra pokračoval, že nic připraveného z těch nápadů na investice zastupitelé neměli, takže jestli je 

všechno nepřipravené, nevysoutěžené, jestli uvidíme, co se stihne, znamená, že z těch pěkných nápadů od 

jednotlivých kolegů se vlastně neudělá nic, anebo se udělá třetina, nebo se udělají jen dva.  

- Ing. Králíková reagovala, že ve zprávě z finančního výboru jsou ty největší akce napsané a je tam spousta 

těch, o kterých jsme mluvili.  

- Bc. Jindra nesouhlasil, že úplně to ten zásobník nedokresluje.  

- Ing. Nechanický reagoval, že ten zásobník je strašně obecný v některých případech, ale určité konkrétnosti 

tam jsou. Vysvětlili jsme si, že třeba dělat omítku na muzeu je nesmysl, dokud nebude nová silnice. 

V rozpočtu je počítáno s financemi na altán v parku, pak je tu spousta velkých akci a řekli jsme si, že 

chceme nasypat největší objem peněz do rekonstrukce komunikací.  
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- V. Regál upozornil na to, že v souvislosti s opravou komunikací je potřeba počítat s nějakými vedlejšími 

investicemi do vodovodů a kanalizací a ty peníze v kapitolách nikde nejsou. Po srovnání je to stejné číslo 

plus mínus jednotky procent jako v roce 2016 a ty peníze na opravy tam nejsou vidět jako makro.  

- Ing. Nechanický se zeptal, jaké makro číslo by tam V. Regál rád viděl.  

- V. Regál odpověděl, že když chceme dát cca 5 milionů Kč na silnice, zaměstnanci budou vědět, v jakém 

stavu pod těmi komunikacemi jsou teď ty sítě, že existují jednoduché tabulky pro rychlý výpočet od stolu, 

kolik by stála náprava té infrastruktury, a to číslo tam chybí. Bude to třeba v milionech.  

- Ing. Nechanický reagoval, že takovou informaci žádný ze zaměstnanců nedá, to je jedna věc. Pokud se 

město oprostí od všeho, co má dělat a bude se specializovat čistě jen na to, kde je V. Regál profesně, tak to 

samozřejmě bude připravené. 

- V. Regál řekl, že chce jen zabránit věci, která je fakt obecná a kterou řeší starostové na území, které 

spravuje (jeho zaměstnavatel). Když se někde dělá silnice, tak se počítá, že vydrží dalších dvacet let, 

a když tam je infrastruktura, která je dožilá, jako že tady je, tak se prostě musí počítat s balíkem peněz, aby 

se do toho asfaltu za pět let, až to tam bouchne, nešlo.  

- Ing. Nechanický reagoval, že Polopruť do divadla dolů, starovačka zbývající část – tam jsou sítě vyměněné. 

Okolo bytovky, ulice Sluneční a Sadová, tam je to čtyřicet let, tam by to ještě minimálně dvacet let mělo 

vydržet.  

- V. Regál řekl, že ale bychom měli udělat nějaký průzkum, jak to tam vypadá a na základě toho průzkumu 

lze říct, jestli jsou sítě v pořádku. Chce to poptat firmu, udělat kamerovou prohlídku (jako se dělala pro 

odhad ceny pro sběrač). Je to věc, se kterou se pracuje, takže to stačí úplně stejně přenést na tyto ulice, ta 

společnost vyhodnotí poruchy na dvou různých úsecích, a to se pak předá projektantovi a ten to pak 

naprojektuje. Je to jednoduchá věc.  

- Ing. Nechanický konstatoval, že na úseku vodního hospodářství to jednoduché je, ale není tu dalších 95 % 

složek, které město musí zabezpečit. Řekli jsme, že Polopruť je vyměněná. Kolem bytovky, kde se má 

dělat cesta pod školkou, tam je kanalizace převážně mimo komunikaci, a životnost vodovodu je šedesát, 

osmdesát let. Vodovod je tam z roku 1977, 1978, což je čtyřicet let.  

- V. Regál oponoval, že to je životnost řadu, ale fitinky je potřeba prověřit. 

- Ing. Nechanický řekl, že se ptal pracovníka, který je za to zodpovědný a ten řekl, že je to v pořádku. 

Doplnil, že ne ve všech komunikacích taky ty řady jsou, v určitých částech jsou v zeleném pásu. 

- V. Regál řekl, že tomu úplně nechce věřit, že to je v pořádku, protože to z jeho zkušenosti nebývá, doplnil, 

že to je standardní postup. Nemyslí konkrétní ulice, ale bude požadovat, když se někde bude dělat nový 

povrch, aby byla zmonitorována infrastruktura, kterou vlastní město, aby to dalších x-let vydrželo, aby se 

tam nemuselo jít znova za deset let.  

- J. Nosek se zeptal, jakým způsobem se prohlíží vodovod, zda tlakem. 

- V. Regál odpověděl, že je technika, která se na vodovod napíchne a ta řekne, jestli jsou či nejsou úniky. 

Preventivně je to možné tam, kde je vodovod čtyřicet let – v té době se dělaly fitinky pozinkované 

a pozinkovaná věc v zemi jednou prohnije. 

- MUDr. Tylová předpokládá, že pro takovéto nepředvídané události v případě, že vznikne potřeba opravit 

vodovod, v rozpočtu máme takovou rezervní položku na havarijní situace. Důležité je, že se nedostaneme 

do situace, kdy by vznikla potřeba opravit vodovod a my jsme na to neměli peníze.  

- Bc. Jindra řekl, že lze říct, kde máme čisté svědomí, tzn., tam, kde leží všechno nové a tam kde čtyřicet let 

není žádný věk nebo je to alarmující. Asi není složité zjistit, z kolika procent plánovaných komunikací za 5 

milionů Kč se to týká, zda je to 0,5 km, jestli by tam tedy nestálo za to udělat test na tom nejkrizovějším 

úseku a mít čisté svědomí.  

- Ing. Pohanka se vyjádřil, že asi všichni zastupitelé s tímto souhlasí, že jde jen o to, zda jsou v rozpočtu na 

toto peníze. Asi nejsou explicitně na to určeny v tuto chvíli, ale jsou v nějaké rezervě, o které teď mluvila 

MUDr. Tylová. Zeptal se, zda V. Regál chce vyloženě, aby v rozpočtu byla položka na diagnostiku sítí pod 

komunikacemi, nebo proč je o tomto teď vedena diskuse.  

- V. Regál odpověděl, že chce, aby když se někdy bude dělat silnice, aby pod tím projela kamera a aby se 

diagnostikem vodovodu nechala prověřit vodovodní síť. Aby na to nebylo zapomenuto, protože ty peníze 

v rozpočtu na to nevidí. Je tam 5 milionů Kč na asfalt, ale na diagnostiku tam nejsou.  

- Ing. Pohanka se zeptal Ing. Nechanického, zda se tohle to bude dělat, a zda jsou na to někde peníze.  

- Ing. Nechanický odpověděl, že peníze na diagnostiku a kamerové zkoušky tam jsou, ale nejsou tam peníze 

na projekty, nejsou tam peníze fyzicky na provedení případné výměny sítí. Rozpočet není nafukovací. 

Můžeme udělat nejdříve Polopruť a letos budeme řešit diagnostiku a projekty, když vyjde z těch kamer 

diagnostiky něco špatně, a samozřejmě budeme mít v šuplíku připravené projekty řádově za 5 či 10 
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milionů Kč, ale určitě neuděláme asfalt hned následující rok. Minimálně rok přípravy, rok na provedení 

a až ten následný rok, až si to pěkně sedne po zimě, takže v roce 2019, 2020 se tam nechá pokládat asfalt.  

- B. Blažek vyslovil názor, že vesměs by pak mělo jít o dílčí opravu než to, že se to teď přesně naprojektuje 

a udělá a vydrží to tam dalších čtyřicet, padesát let – za tu dobu se ten povrch bude měnit ještě dvakrát.  

- V. Regál řekl, že musíme znát stav sítí, až budeme znát stav, můžeme se bavit dál. 

- Ing. Nechanický konstatoval, že ve městě je asi 25 km vodovodů, 10 km kanalizací, ten stav za dva a půl 

roku není úplně možné poznat. 

- Fr. Matoušek z přítomné veřejnosti řekl, že není nikdy zaručeno, že nová síť nemůže prasknout. Ví se, kde 

se dělají opravy a kde se dělala převážná část, je to hlavní silnice. Nepamatuje, že by někdy kopali tady 

v ulici (lokalita bytovek a navazujících RD), tam jsou relativně dvacet let staré přípojky. Myslí si, že když 

to drží, nemá cenu vůbec do toho rýpat, omylem se může něco zachytit.  

- Bc. Jindra se vyjádřil k zápisu z finančního výboru, k informaci úprava náměstí, autobusových zastávek 

a vývěsních tabulí, že to vypadá, že to koresponduje s několika těmi podněty z řad zastupitelů, a zeptal se, 

zda se někomu renomovanému zadá celková myšlenka s pojmenováním těch „x“ problémů (jsou tam 

autobusy, jsou tam lidé, parkovacích míst je tam málo nebo akorát), jestli na základě toho vznikne něco, co 

bude v sobě mít autobusové zastávky, přístřešek na čekání na autobus a úpravu náměstí jako takovou.  

- Ing. Nechanický odpověděl, že v plánu je vypsání architektonické soutěže na náměstí.  

- Bc. Jindra se ještě zeptal na starou ČOVku na starovačce.  

- Mgr. Strnádková odpověděla, že se bude likvidovat letos. Doplnila, že se na to musel nechat udělat projekt 

a muselo se to projednat se Odborem životního prostředí (vodoprávním úřadem), takže to chvíli trvalo.    

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje rozpočet města Vysoké nad Jizerou pro rok 2017 jako schodkový o celkovém objemu 30.822.885 Kč 

s tím, že schodek rozpočtu bude pokryt finančními prostředky z minulých let, a to zůstatkem bankovních účtů 

z roku 2016 – položka 8115 – dle přílohy č. 4/c-I. 

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

ZM schvaluje dle svých kompetencí vyhrazených zákonem o obcích poskytnutí dotací, peněžitých a věcných darů 

dle návrhu rozpočtu na rok 2017 v příloze č. 4/c-II. 

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

ZM stanovuje, že ve výdajové stránce rozpočtu nesmí být příkazcem operací překročen jim stanovený objem 

provozních a investičních výdajů dle jednotlivých paragrafů schváleného rozpočtu roku 2017 (v rámci paragrafů se 

změna v jednotlivých položkách výdajů povoluje). 

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

ZM v souladu s § 14 zákona č. 250/2000Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, 

pověřuje účetní Ing. Terezu Fenclovou, rozpisem rozpočtu do jednotlivých položek dle platné rozpočtové skladby 

dle přílohy č. 4/c-II, s termínem plnění – neprodleně. 

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

d) Schválení rozpočtu sociálního fondu pro rok 2017 

Zastupitelům byl předložen rozpočet sociálního fondu pro rok 2017 – dokument zahrnuje příslušné položky 

příjmů a výdajů, včetně komentáře jednolitých položek a předpokladu pro rok 2017. 

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje rozpočet sociálního fondu Města Vysoké nad Jizerou pro rok 2017.  

Hlasování: Pro:   Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

e) Schválení rozpočtu ÚCHR a PCH pro rok 2017 

V souladu se zřizovací listinou ústavu ze dne 27. června 2016 a v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., 

o rozpočtových pravidlech územních celků, část Příspěvkové organizace územních samosprávních celků, 

předkládáme návrh rozpočtu na rok 2017. Pro sledování vývoje našeho hospodaření uvádíme přehled výsledků za 

posledních pět let. Podrobnou zprávu o hospodaření roku 2016 včetně výsledku přezkoumání činnosti organizace 

auditorskou firmou předložíme tak, aby zpráva mohla být projednána na červnovém zastupitelstvu. 

Dle zákona č. 250/2000 Sb. jsme nezisková organizace, zřízená za účelem poskytování zdravotních služeb. Proto 

i na rok 2017 tvoříme vyrovnaný rozpočet, nikoliv ziskový, jak by bylo možno odvodit z výsledku loňského roku.  
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Rozprava: 

- Ing. Škodová doplnila, že v souladu se zřizovací listinou příspěvková organizace předkládá ke schválení 

rozpočet na rok 2017. Aby bylo vidět hospodaření v předchozím roce a byla zachycena kontinuita, je 

uvedena skutečnost od roku 2012 s tím, že rozpočet na rok 2017 předpokládá náklady ve výši 76 milionů 

a výnosy také 76 milionů – protože ústav je příspěvková organizace zřízená za účelem služby a ne za 

účelem tvorby zisku, tak musí být vytvořen takto vyrovnaný rozpočet, i když se předpokládá, že výsledek 

hospodaření bude zase kladný. Skutečnost roku 2016 má ve výnosech nižší plnění než v roce 2015, což je 

způsobeno především tím, že v roce 2015 jsme měli oslavný rok, měli jsme velký kongres a dva kurzy a to 

činilo dohromady výnos asi 2 miliony Kč. K tomuto rozpočtu bylo na přípravném zasedání ještě vyžádáno 

plán investic na rok 2017, který jsem přinesla dneska. Předpokládáme doplatit dokumentaci k provedení 

stavby na tu velkou akci – přestavbu a přístavbu, a dokončit stavební úpravy na obytné budově. Dále máme 

v plánu koupit dva přístroje s tím, že bude samozřejmě provedena řádná veřejná zakázka. Celková částka 

5 milionů Kč na investice je nižší než částka, kterou se naplní fondy z výsledku hospodaření.   

- Ing. Nechanický se zeptal na položku 518050 – ekonomické služby, že loňský rok bylo 177 tisíc Kč, 

plánováno 280 tisíc Kč, a na letošní rok už je tam nula.  

- Ing. Škodová odpověděla, že v souvislosti s tím, že nemocnice v Semilech vypověděla službu na provádění 

těchto ekonomických služeb a my jsme tu paní, která to tam prováděla, přijali do vlastního pracovního 

poměru, ona je tedy u nás teď zaměstnaná. Naopak vykonává ekonomické služby pro další lékaře. Je to ta 

část náplně zřizovací listiny, o kterou jsme ji rozšířili loni v létě.  

- Mgr. Strnádková se zeptala na bod g) plánu investic – dokončení akce stavební úpravy atd., v předchozích 

tabulkách bylo operováno s nějakými 100 tisíci víceprací, zda je to v tom. A upozornila, že se potom bude 

muset schválit dodatek na tyto vícepráce.  

- Ing. Škodová odpověděla, že ano, že 100 tisíc Kč plán investic obsahuje. Doplnila, že dodatek je 

připravený, jenže byl původně připraven s DPH 21 % a protože ústav prokázal společným prohlášením 

s městem a dokumentací, že se jedná o obytnou budovu, tak bude s DPH 15 %. Byli tam vícepráce 

i méněpráce, podstatná část těch víceprací spočívala v tom, že byla vyměněna všechna střešní okna, 

protože když se kolem nich začalo pracovat, tak se zjistilo, že jsou v horším stavu, než se původně 

předpokládalo. 

- MUDr. Tylová podotkla, že na minulém přípravném zasedání se diskutovalo, že ústav má investiční, 

rezervní fond a fond odměn a že není jasné, co je v těch fondech za finance, a zeptala se, zda je to někde 

v těch doplňujících materiálech. 

- Ing. Škodová odpověděla, že toto není součástí rozpočtu. Hospodářský výsledek, který vznikl za loňský rok 

(přibližně 5 milionů Kč zisk), se převádí do rezervního fondu. Tabulky týkající se naplnění tohoto fondu 

a rozdělení zlepšeného výsledku hospodaření se dává ke schválení do rady. Máme předepsanou formu 

rozpočtu, jako příspěvková organizace podle zákona č. 250/2000 Sb. v platném znění, ve struktuře náklady, 

výnosy. Přesný rozpis čerpání těch fondů za loňský rok je součástí výroční zprávy. A to počkáme do 

června, až se bude výroční zpráva předkládat, nebo lze předložit na dubnovém zastupitelstvu. 

- MUDr. Tylová se zeptala na částku 20 milionů Kč v rezervním fondu, zda se přesune do investičního fondu 

a z toho se budou například kupovat ten rentgen a přístroje.  

- Ing. Škodová reagovala, že ve fondech ústav má 25 milionů Kč, že jsou to takové fiktivní peníze, ale 

skutečně kryté penězi na účtech.  

- Ing. Pohanka se zeptal, zdali jsou fiktivní nebo skutečné. 

- Ing. Nechanický odpověděl, že fondy jsou u všech příspěvkových organizací města kryty finančními 

prostředky na bankovních účtech. Jsou však příspěvkové organizace jiných měst, které mají rezervní fond 

třeba 500 tisíc Kč, ale nemají to kryté finanční částkou na účtech. 

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje rozpočet ÚCHR a PCH Vysoké nad Jizerou na rok 2017 v předloženém znění. 

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

5. Majetek obce (prodej, směna, koupě): 

a) Schválení prodeje pozemků v lokalitě pod Varoulovou skálou v k. ú. Vysoké nad Jizerou 

 

Rozprava: 

- Tento bod z programu odpadá, protože Michal Plůcha, který byl žadatelem o tento pozemek dne 

22. 2. 2017 napsal, že pozemek nechce, takže o prodeji ZM rozhodovat nebude.  
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b) Schválení konečných prodejů pozemků v k. ú. Vysoké nad Jizerou 

O odkoupení pozemku ppč. 1654/10 ostatní plocha, manipulační plocha o výměře 10 m
2
 požádala město Zuzana 

Plůchová z důvodu přilehlé zahrádky. V ÚP města je pozemek veden jako plocha s využitím pro rekreaci. Přílohu 

této části zprávy tvoří žádost, snímek z mapy a informace o pozemku. Pozemek v majetku města byl řádně vyvěšen 

na ÚD MěÚ v souladu s ustanovením § 39 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění. Konečné rozhodnutí 

musí učinit dle zákona o obcích zastupitelstvo města.   

 

Rozprava: 

- Ing. Pohanka navrhl 100 Kč/m
2
. 

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje prodej pozemku ppč. 1654/10 v k. ú. Vysoké nad Jizerou Zuzaně Plůchové za cenu 100 Kč/m
2
 

a pověřuje Ing. Bartoše sepsáním KS.    

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Město Vysoké nad Jizerou vlastní pozemek ppč. 2226 ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 61 m
2
 v k. ú. 

Vysoké nad Jizerou, který je v novém územním plánu města zařazen do zastavěných ploch BV – bydlení 

v rodinných domech. Ve skutečnosti komunikace slouží jako jediný přístup k RD č. p. 233 ve Vysokém nad Jizerou 

ve vlastnictví žadatele o pozemek Ing. Jana Gengely. Přílohu této části zprávy tvoří žádost, snímek z mapy 

a informace o pozemku. Pozemek v majetku města byl řádně vyvěšen na ÚD MěÚ v souladu s ustanovením § 39 

zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění. Konečné rozhodnutí musí učinit dle zákona o obcích 

zastupitelstvo města.  

 

Rozprava: 

- MUDr. Tylová navrhla 100 Kč/m
2
.  

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje prodej pozemku ppč. 2226 v k. ú. Vysoké nad Jizerou Ing. Janu Gengelovi za cenu 100 Kč/m
2
 

a pověřuje Ing. Bartoše sepsáním KS.    

Hlasování: Pro: 13  Proti: 0 Zdržel se: 1 (V. Regál) 

 

6. Různé: 

a) Schválení podání žádostí o dotace 

Město Vysoké nad Jizerou má, kromě již podané žádosti o dotaci na Ministerstvo vnitra ČR - Generální ředitelství 

hasičského záchranného sboru ČR, dále možnost podat žádost o dotaci z Dotačního fondu Libereckého kraje do 

programu Podpora jednotek požární ochrany obcí Libereckého kraje na pořízení nové CAS 20 4000/240/S2R pro 

JSDH Vysoké nad Jizerou. V rámci tohoto programu chce také požádat o dotační prostředky na údržbu a opravu 

přetlakové dýchací techniky, konkrétně revizi dýchacích přístrojů Pluto a tlakových lahví, a pořízení věcných 

prostředků, tj. přetlakového ventilátoru a plovoucího čerpadla. V rámci podprogramu U1 – Pořízení nové CAS lze 

požádat o 1.000.000 Kč. Výdaje na pořízení a revizi přetlakové dýchací techniky v rámci podprogramu U6 se 

předpokládají ve výši 22.098 Kč, bude požádáno o 50 % způsobilých výdajů, tj. cca 11.000 Kč. Výdaje na pořízení 

věcných prostředků v rámci podprogramu U7c se očekávají ve výši 58.553 Kč, bude požádáno též o 50 % 

způsobilých výdajů, tj. cca 29.000 Kč.  

Z Fondu ochrany vod Libereckého kraje do Programu vodohospodářských akcí 2017 bude možné podat žádost 

o dotaci na akci: Propojení systémů vodovodu Vysoké nad Jizerou – Tříč. Jedná se o výstavbu nového 

vodovodního řadu, který zajistí propojení dvou systémů vodovodu – systému vodovodu Vysoké nad Jizerou se 

systémem vodovodu Horní Tříč. Důvodem výstavby vodovodu je nevyhovující kvalita zdroje Horní Tříč.  

Ve výběrovém řízení konaném na konci roku 2016 byla vybrána firma Pittner Česká Lípa, s. r. o., Chelčického 

1505/5, 470 01 Česká Lípa, IČ: 28687329 za nabídnutou cenu 963.548 Kč bez DPH. Pokud budou podmínky 

vyhlášení tohoto programu stejné jako v roce 2016, bude možné požádat až o 70 % způsobilých výdajů, což by 

v našem případě mohlo být necelých 675.000 Kč.  

 

Rozprava:    

- Ing. Zelinková se zeptala, zda jsou tyto spoluúčasti schváleny v rozpočtu v jednotlivých položkách a chtěla 

se ubezpečit, zda tím, že se Horní Tříč připojí na kapacitu vody z Vysokého, že to neohrozí dostatek vody. 
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- Mgr. Strnádková odpověděla, že Tříč má hrozně malou spotřebu, okolo 10 m
3
 denně, takže to je v podstatě 

pro vysocký vodovod jako kapka v moři. Současný zdroj zůstane v provozu, nebude to tak, že by se to 

natvrdo napojilo na Vysoké. Doplnila, že město bude činit tak, aby zásobování vodou bylo v pořádku.   

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje podání žádosti o dotaci z Dotačního fondu Libereckého kraje na projekt „Pořízení nové CAS 20 

4000/240/S2R pro JSDH Vysoké nad Jizerou“. 

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

ZM schvaluje vyčlenění vlastního finančního podílu na projekt „Pořízení nové CAS 20 4000/240/S2R pro JSDH 

Vysoké nad Jizerou“. 

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

ZM schvaluje podání žádosti o dotaci Dotačního fondu Libereckého kraje na projekt „Pořízení, údržba a oprava 

přetlakové dýchací techniky pro JSDH Vysoké nad Jizerou“. 

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

ZM schvaluje vyčlenění vlastního finančního podílu na projekt „Pořízení, údržba a oprava přetlakové dýchací 

techniky pro JSDH Vysoké nad Jizerou“. 

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

ZM schvaluje podání žádosti o dotaci z Dotačního fondu Libereckého kraje na projekt „Pořízení věcných 

prostředků pro JSDH Vysoké nad Jizerou“. 

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

ZM schvaluje vyčlenění vlastního finančního podílu na projekt „Pořízení věcných prostředků pro JSDH Vysoké 

nad Jizerou“. 

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

ZM schvaluje podání žádosti o dotaci z Fondu ochrany vod na projekt „Propojení systémů vodovodu Vysoké nad 

Jizerou – Tříč“. 

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

ZM schvaluje vyčlenění vlastního finančního podílu na projekt „Propojení systémů vodovodu Vysoké nad Jizerou 

– Tříč“. 

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

b) Informace o žádostech o dotace 

Sakrální stavby, komunikace a in-line dráha: 

Na konci loňského roku byly podány žádosti o dotace Ministerstva pro místní rozvoj do programu Podpory obnovy 

a rozvoje venkova v roce 2017 na opravu drobných sakrálních staveb v obci, obnovu místních komunikací 

a vybudování bruslařské dráhy pro in-line bruslaře.  

1. Drobné sakrální stavby ve Staré Vsi - křížek na Barejtově kopci a Pátkův kříž naproti ČOV Stará Ves. 

Podle rozpočtů jsou náklady na opravu křížku na Barejtově kopci vč. DPH ve výši 113.740 Kč a Pátkova 

kříži ve výši 122.694 Kč – bylo požádáno o 70 % z celkových uznatelných výdajů. V tomto podprogramu 

bylo zaevidováno 318 žádostí (z Libereckého kraje 7 žadatelů).   

2. Místní komunikace spojující ulice Bozkovská a Sluneční (zezadu MŠ) v délce od ul. Bozkovská po 

křižovatku s ul. Sluneční. Předpokládané náklady na opravu této části komunikace, na kterou byla podána 

žádost o dotaci, jsou ve výši cca 611.782 Kč vč. DPH – bylo požádáno o 50 % z celkových uznatelných 

výdajů. V tomto podprogramu bylo zaevidováno 806 žádostí (z Libereckého kraje 28 žadatelů). 

3. Bruslařská dráha pro in-line bruslení v délce cca 600 m se bude nacházet na stávající účelové komunikaci 

od parkoviště Ski areálu Šachty až po penzion Aktiv ke křižovatce s ul. Lyžařská. Předpokládané výdaje na 

vybudování in-line dráhy vč. DPH činí 941.501 Kč – bylo požádáno o 400.000 Kč, tedy maximální 

možnou částku. V tomto podprogramu bylo zaevidováno 907 žádostí (z Libereckého kraje 25 žadatelů).  
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Do programu bylo zaevidováno celkem 2142 žádostí v objemu necelé 1 miliardy Kč, předpokládaný termín jejich 

vyhodnocení je v průběhu měsíce března 2017.  

 

Muzeum: 

Vlastivědné muzeum pro Vysoké nad Jizerou a okolí podalo v listopadu 2016 žádost o dotaci na Ministerstvo 

kultury ČR, do programu Integrovaný systém ochrany movitého kulturního dědictví, části programu D – 

Preventivní ochrana před nepříznivými vlivy prostředí v roce 2017. Dotační prostředky, v případě jejich získání, by 

posloužily na nákup odvlhčovačů vzduchu, teploměrů a vlhkoměrů do depozitářů a expozičních prostor, skříní na 

uložení velkých formátů (A1, A0) a výrobu repliky cechovního praporce vysockého sedmeráckého cechu pro 

stálou expozici, to vše v hodnotě 220.896 Kč, a restaurování originálu cechovního praporu a mechaniky betlému 

Jana Metelky Kovárenského ve výši 364.500 Kč. Bylo požádáno o dotaci ve výši necelých 100 % vynaložených 

nákladů, tedy o 584.000 Kč. O výsledcích bude město informováno v jarních měsících 2017. 

 

Dotace na CAS – cisternovou automobilovou stříkačku:  

Na konci dubna 2016 byla podána žádost o účelovou dotaci Ministerstva vnitra ČR – Generálního ředitelství 

hasičského záchranného sboru ČR na pořízení nové CAS pro JSDHO Vysoké nad Jizerou, která by měla nahradit 

stávající vozidlo Škodu 706 RTHP (trambus). Maximální výše dotace může být 2.500.000 Kč. Další finanční 

prostředky na pořízení nové CAS Město vynaloží z vlastních zdrojů, případně získá z jiného způsobu financování. 

Dne 11. 7. 2016 jsme se dozvěděli, že Ministerstvo vnitra, generální ředitelství Hasičského záchranného sboru 

České republiky vyhodnotilo všechny zaregistrované žádosti obcí o poskytnutí investiční dotace na rok 2017 

v rámci programu Dotace pro jednotky SDH obcí. Vyhodnocení žádostí bylo provedeno v souladu s čl. 5 Zásad pro 

poskytování účelových investičních dotací obcím v rámci programu Dotace pro jednotky SDH obcí, č.j. MV-

178851-4/PO-IZS-2015. Výsledky jsou zveřejněny na internetové stránce http://www.hzscr.cz/clanek/dotace-

obcim-na-reprodukci-pozarni-techniky-649464.aspx. Dle uvedeného pořadníku se naše žádost umístila na 26. místě 

z 94 hodnocených žádostí. Podle tohoto pořadníku se bude postupovat při přidělování dotací a to až do vyčerpání 

finančních prostředků vyčleněných pro tyto účely ve Fondu zábran škod České kanceláře pojistitelů. Konkrétní 

výše vyčleněných finančních prostředků bude známa až ke konci roku 2016, uvidí se tedy teprve potom, kolik 

žádostí bude uspokojeno. Vzhledem k výkonnosti fondu v předchozích letech se očekává, že bude uspokojeno cca 

30 žádostí. 

 

Dotace na velkoobjemovou CAS – cisternovou automobilovou stříkačku: 

Na konci dubna 2016 bylo zastupitelstvem města schváleno podání žádosti o účelovou dotaci z Integrovaného 

regionálního operačního programu z Evropského fondu pro regionální rozvoj na pořízení nové velkoobjemové 

CAS pro JSDHO Vysoké nad Jizerou, která by měla nahradit stávající vozidlo Tatra 148. V závěru roku 2016 

dostalo město informaci o rozhodnutí o ukončení administrace této žádosti, nemožnosti financování způsobilých 

výdajů projektu z důvodu vyčerpání disponibilní alokace 19. výzvy IROP (Technika pro integrovaný záchranný 

systém) a nemožnosti jejího navýšení.  

 

Dotace na CAS z Hasičského fondu Nadace AGROFERT 

Hasičský fond je samostatným projektem Nadace AGROFERT a je určený profesionálním i dobrovolným 

hasičským sborům, organizacím a sdružením. Fond přijímá žádosti o příspěvky zejména na přístroje, vybavení či 

zařízení, na projekty, akce a aktivity v oblastech zásahové a záchranářské činnosti hasičského sportu, práce s dětmi 

a mládeží, organizace společenských, sportovních či kulturních aktivit v obci či regionu určených široké veřejnosti 

hasičské historie a tradic. Město v současné době vypracovává žádost o dotaci, žádosti jsou přijímány průběžně.  

 

Údržba a obnova kulturních a venkovských prvků pro rok 2017:  

Ministerstvo zemědělství vyhlásilo podmínky pro poskytování dotací v rámci programu Údržba a obnova 

kulturních a venkovských prvků pro rok 2017, kde je možné žádat o dotační prostředky na údržbu a obnovu 

stávajících památných staveb a objektů kulturně-historických hodnot v extravilánu i intravilánu obcí do 5.000 

obyvatel, které nejsou chráněnými kulturními památkami s předmětem ochrany podle zákona č. 20/1987 Sb., 

http://www.hzscr.cz/clanek/dotace-obcim-na-reprodukci-pozarni-techniky-649464.aspx
http://www.hzscr.cz/clanek/dotace-obcim-na-reprodukci-pozarni-techniky-649464.aspx
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o státní památkové péči, ve znění pozdějších předpisů. V rámci tohoto programu by bylo možné požádat o dotační 

prostředky např. na úpravu cest na hřbitově, vytvoření nebo obnovu pasivního odpočinku, opravu historického 

zemědělského stroje a případně údržbu či obnovu hasičské zbrojnice ve Tříči. Výše dotace může činit až 70 % 

skutečně vynaložených, uznatelných výdajů projektu. Žádost o dotaci je možné podat do 24. února 2017. Podání 

žádostí o dotace bylo projednáváno na jednání rady města dne 21. února 2017. O podaných žádostech a vývoji 

jejich vyřizování bude zastupitelstvo informováno.  

 

Krucifix ve Tříči: 

Město pracuje na žádosti o dotační prostředky z Ministerstva kultury ČR prostřednictvím MěÚ Semily v rámci 

programu Podpora obnovy kulturních památek prostřednictvím obcí s rozšířenou působností na rekonstrukci 

krucifixu ve Tříči na ppč. 137/1 v k. ú. Tříč (viz usnesení RM č. 737 z 24. ledna 2017). Uzávěrka příjmu žádostí 

prvního kola je 28. února 2017. Zároveň byl Krajským úřadem Libereckého kraje vyhlášen program 7.2 Záchrana 

a obnova památek v Libereckém kraji, který je zaměřen na zachování a obnovu movitých a nemovitých kulturních 

památek, prohlášených dle zákona č. 20/1987 Sb., o státní památkové péči, na území Libereckého kraje. Žádosti 

o finanční prostředky je možné podávat od 6. března do 31. března 2017. Odhadované náklady na provedení 

rekonstrukce jsou ve výši 180 000 – 200 000 Kč. 

 

Rozprava: 

- Ing. Zelinková podotkla, že by bylo dobré, kdyby ve Větrníku zaznělo, kolik peněz se získalo z dotací, 

protože to je něco navíc, a na jaké akce a při novém rozpočtu na rok 2017 takovou jednoduchou zprávu, 

která by říkala, co město získalo na tyto akce, že kdyby je město nezískalo, nemohlo by je udělat. Takové 

jednoduché shrnutí, co se získalo loni a co se plánuje letos, co všechno by se mohlo získat.  

- Ing. Nechanický reagoval, že se tyto informace do Větrníku píší průběžně, protože někteří poskytovatelé 

dotací chtějí informaci, jakým způsobem je zajištěna prezentace toho, že se podíleli na financování. 

Domnívá se, že dávat tam tyto informace za rok 2016 v dubnovém čísle není relevantní, ale není to 

problém. 

- Ing. Zelinková si myslí, že je to informace k penězům, teď se uzavírá rozpočet loňského roku a k tomu 

dodat, kolik peněz se získalo z dotací. A nyní se schvaluje rozpočet na rok 2017 a říct, o kolik peněz se 

ještě žádá, co může být navíc. Lidi vidí pouze částky, ale za tím stojí spousta práce, úsilí a ty částky raději 

zopakovat víckrát, než jednou je tam opomenout dát.   

 

Návrh usnesení: 

ZM bere na vědomí informace o žádostech o dotace.  

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

c) Dozorčí rada ÚCHR a PCH Vysoké nad Jizerou 

Statut dozorčí rady byl schválen 19. 3. 2012, funkční období čtyř z pěti členů dozorčí rady tedy nyní končí. 

Členství trvá pouze u MUDr. Lenky Tylové (členkou za zřizovatele od listopadu 2014). Je třeba zvolit čtyři členy, 

dle přiloženého statutu dozorčí rady dva z řad zaměstnanců Ústavu (z toho jednoho lékaře), jednoho zástupce 

zřizovatele a jednoho zástupce z řad občanů města.  

Navržení kandidáti požadavky statutu splňují. 

 

Rozprava: 

- V. Regál se zeptal, zda by bylo možné do příštího zasedání (kromě jmen delegovaných z nemocnice) 

ovlivnit jména, která jsou dána městem. Rád by navrhl jiná jména za zřizovatele a za občany a zeptal se, 

zda by byl možný nějaký prostor pro hlasování veřejné či neveřejné.  

- Mgr. Strnádková reagovala, že pokud to takhle V. Regál navrhne a zastupitelstvo to odhlasuje, tak zabránit 

tomu nelze. Nicméně to Mgr. Strnádková vidí nerada, protože teď zrovna je město v přípravě investičního 

záměru a dozorčí rada má nyní dost vážné úkoly a nebylo by dobré vzhledem k tomu, že její funkční 

období doopravdy končí, nechávat nemocnici bez dozorčí rady. 

- V. Regál oponoval, že dozorčí rada je usnášeníschopná, přestože není v plném počtu. Navrhl schválit ta 

jména, která jsou navržená nemocnicí, aby byla rada usnášeníschopná, a o těch jménech navržených 

městem může zastupitelstvo rozhodnout příště.  

- Mgr. Strnádková vyzvala V. Regála, aby dal nějaký návrh.  
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- MUDr. Tylová řekla, že pokud končí volební období 12. března 2017, a zastupitelstvo by teď členy 

neschválilo, tak by se dle jejího názoru muselo udělat mimořádné zastupitelstvo a schválit to do toho 

12. března 2017, nebo by žádná rada nebyla. 

- Mgr. Strnádková potvrdila, že by žádná rada nebyla a nesouhlasí s tímto návrhem, protože v tuto chvíli 

pracují na té investiční akci všichni naplno, tudíž by nebylo dobré nechávat nemocnici bez dozorčí rady.  

- Ing. Škodová doplnila, že příprava investiční akce je opravdu náročná stejně tak, jako chod nemocnice, že 

je to fabrika se 70 lidmi, s velkým objemem rozpočtu a MUDr. Tylová i Ing. Zelinková už jsou znalé 

problematiky. Teď je skutečně velmi náročné období a Ing. Škodová je ráda, že ony tuto znalost mají, takže 

pro zachování kontinuity navrhuje tyto dvě schválit.  

- V. Regál reagoval, že o MUDr. Tylové ani Ing. Zelinkové v tuto chvíli nemluví a opravil se, že chtěl 

navrhnout jiné jméno člena za občany.  

- MUDr. Tylová podotkla, že těžko hledali někoho za občany, kdo by to byl ochoten dělat.  

- Bc. Jindra prohlásil, že zastupitelé nevěděli, že hoří situace, kdy z pětičlenné dozorčí rady ke 12. březnu 

2017 vypadne 90 % členů a nemohli tak zapřemýšlet nad občany na minulém zastupitelstvu.  

- Mgr. Strnádková reagovala, že tyto materiály mají zastupitelé doma už deset dní a že toto je pouze návrh. 

A vyzvala zastupitele, že pokud za těch deset uplynulých dní přišli na někoho jiného, tak mohou sem přijít 

s konkrétním návrhem.  

- Bc. Jindra řekl, že na minulém zasedání mělo být řečeno, že na příštím zastupitelstvu odpadnou čtyři z pěti 

členů dozorčí rady, budeme je muset všichni donominovat, tak se na to připravme. Je-li to tedy patová 

situace a hrozí to, že se zpomalí nějaký proces, nebo se ohrozí odchod lidí, kteří tomu rozumí, tak ať to tak 

je.  

- Ing. Pohanka řekl, že chápe V. Regála, že by tam měl rád někoho jiného, ale že těch deset dní, které na to 

měl, bylo až dost a mohl s tím přijít už na přípravné zastupitelstvo.  

- Ing. Zelinková se vyjádřila, že to není nic proti ničemu, že všichni vědí, jak ta situace vypadá, aby místo ní 

šel někdo jiný.  

- MUDr. Tylová i Mgr. Strnádková nesouhlasily s tím, že by místo Ing. Zelinkové byl v dozorčí radě někdo 

jiný.    

 

Návrh usnesení: 

ZM volí za členy dozorčí rady ÚCHR a PCH Vysoké nad Jizerou Ing. Markétu Zelinkovou, MUDr. Alenu 

Schmoranzovou, Miloslavu Švikovou a Karla Bártu. 

Hlasování:   Pro: 12  Proti: 0 Zdržel se: 2 (V. Regál, Ing. Zelinková) 

 

d) Změna zřizovací listiny ÚCHR a PCH Vysoké nad Jizerou 

Ve zřizovací listině dosud nebyla zakotvena existence dozorčí rady Ústavu, tato tudíž není ani zapsána ve 

veřejném rejstříku. Tento nedostatek je třeba napravit. Navrhujeme tedy doplnit zřizovací listinu ÚCHR a PCH 

o nový článek (viz příloha), v němž bude dozorčí rada zakotvena. 

 

ÚCHR a PCH pořádá akce, na nichž probíhá prodej alkoholu. Tato doplňková činnost též ve zřizovací listině 

chybí a je třeba ji doplnit. K této činnosti bylo vydáno živnostenské oprávnění č. 4: Prodej kvasného lihu, 

konzumního lihu a lihovin. 

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje změnu zřizovací listiny ÚCHR a PCH v předloženém znění. 

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

e) Schválení Statutu sociálního fondu - změna 

Zastupitelstvo města dne 29. 2. 2016 schválilo Statut sociálního fondu města Vysoké nad Jizerou, kterým byl 

upraven sociální fond města Vysoké nad Jizerou pro rok 2016. Tento fond slouží k financování výdajů na sociální 

potřeby zaměstnanců města a je především určen ke zlepšení pracovních podmínek, regeneraci pracovních sil, ke 

kulturnímu, sportovnímu, rekreačnímu a společenskému využití, k překlenutí tíživé sociální nebo finanční situace 

zaměstnanců města.  

Nyní je zastupitelstvu města předkládán ke schválení upravený dokument Statutu sociálního fondu, který odráží 

změnu vyhlášky č. 114/2002 Sb., o fondu kulturních a sociálních potřeb, která byla změněna vyhláškou 

č. 353/2015 Sb. Uvedená novela vyhlášky navyšuje pro rok 2017 a roky následující zákonný příděl do sociálního 

fondu na úroveň 2 % z ročního objemu nákladů zúčtovaných na platy a náhrady platů, popřípadě na mzdy 
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a náhrady mzdy. Toto navýšení má cíl postupně navrátit tvorbu fondu do původního stavu 2 % před tím, než byla 

v roce 2011 snížena na 1 % z důvodu snížení deficitu veřejných rozpočtů v minulých letech.  

Návrh rozpočtu je předkládán ve zprávě 4d). Návrh nového předpisu je přílohou této návrhové zprávy, včetně 

vyhlášky č. 114/2002 Sb., o fondu kulturních a sociálních potřeb. 

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje Statut sociálního fondu města Vysoké nad Jizerou.  

Hlasování: Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

f) Návrh na schválení pravidel pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

Zastupitelstvo města dne 23. 2. 2015 schválilo pod usnesením č. 68 vnitřní směrnici „Pravidla pro zadávání 

zakázek malého rozsahu městem Vysoké nad Jizerou“, která upravovala postupy při zadávání zakázek malého 

rozsahu. Dnem 1. října 2016 nabyl účinnosti nový zákon č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, který 

mění některé postupy při zadávání zakázek v režimu tohoto zákona – pravidla pro zadávání veřejných zakázek 

malého rozsahu se nijak nemění.  

Přesto bylo nutné výše uvedený nový právní předpis promítnout i do Pravidel pro zadávání zakázek malého 

rozsahu městem Vysoké nad Jizerou (mění se čísla paragrafů, na které tato vnitřní směrnice odkazuje).   

Návrh nového předpisu je přílohou této návrhové zprávy. 

 

Rozprava: 

- Bc. Jindra se zeptal na podmínku zakázky v rozsahu do 500 tisíc Kč, kdy zadavatel písemně nebo e-mailem 

vyzve nejméně tři dodavatele a zároveň to vyvěsí na webu města, zda to znamená, že se může přihlásit 

i čtvrtý i pátý. Dále se zeptal na lhůtu pro podání nabídek, která nesmí být kratší než deset dnů, zda se ta 

lhůta bude měnit podle typu akce nebo bude vždycky třicet dnů. 

- Ing. Nechanický odpověděl, že ano, že oslovit se musí nejméně tři dodavatelé, ale přihlásit se jich může 

deset. Lhůta pro podání nabídek nemůže být kratší než deset dnů, to znamená, když se prvního v měsíci 

vypíše výběrové řízení, nelze už pátého v měsíci rozhodnout o zadání zakázky.  

- Mgr. Strnádková doplnila, že lhůta pro podání nabídek se odvíjí od složitosti zakázky, aby dodavatelé stihli 

připravit nabídku. Na některou je dvacet dní dobře, na některou je to málo, lhůtu si většinou stanovujeme 

sami již do výzvy, která se nechává schvalovat Radou města. 

 

Návrh usnesení: 

ZM schvaluje předložený dokument „Pravidla pro zadávání zakázek malého rozsahu městem Vysoké nad Jizerou“ 

Hlasování:   Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

g) Zpráva kontrolního výboru 

Zastupitelstvu města jsou ve smyslu § 119 odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, předloženy 

ke vzetí na vědomí zápisy kontrolního výboru ze dne 17. 1. 2017 a 21. 1. 2017 o plnění či neplnění vybraných 

usnesení Rady města a Zastupitelstva města v období červenec až prosinec 2016. 

 

Rozprava: 

- MUDr. Tylová konstatovala, že to jsou usnesení za druhé pololetí roku 2016, že v zápisech je podrobně 

rozepsáno, co kontrolní výbor kontroloval a jak to dopadlo. V podstatě nejsou splněna dvě usnesení a to, že 

nejsou splněna, není problém ze strany města, v zápisech je vysvětleno o co se jedná, proč to není splněno 

a jak se to vyvíjí. Vyzvala zastupitele a občany, pokud budou mít nějaký podnět pro kontrolní výbor, že se 

mohou samozřejmě na výbor obrátit.  

 

Návrh usnesení: 

ZM bere na vědomí předložené zprávy kontrolního výboru ze dne 17. 1. 2017 a 21. 1. 2017. 

Hlasování:   Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se: 0 

h) Zpráva o činnosti rady za uplynulé období 

Zastupitelstvu města byla předložena zpráva o činnosti rady města za uplynulé období od 24. 11. 2016 

do 10. 2. 2017“.  

 

Návrh usnesení: 

ZM bere na vědomí „Zprávu o činnosti Rady města Vysoké nad Jizerou za období od 24. 11. 2016 do 10. 2. 2017“. 

Hlasování:   Pro: 14   Proti: 0 Zdržel se: 0 
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i) Investiční akce „Rekonstrukce a přístavba – Ústav chirurgie ruky a plastické chirurgie“ 

Na základě pověření ze dne 13. 2. 2017 k podání informace o postupu investiční akce „Přístavba a modernizace 

Ústavu chirurgie ruky a plastické chirurgie“ na veřejném zasedání zastupitelstva města dne 27. 2. 2017 sdělujeme 

následující informace: 

1. Co přesně se bude stavět: 

Na základě poslední schůzky vedení ústavu a vedení města ve čtvrtek 23. 2. 2017 bylo projektantům zadáno: 

- Pavilon E – 2 patra pokojů (28 lůžek ve 14 dvoulůžkových pokojích), v suterénu stravovací provoz, 

- Pavilon B – modernizace lůžkového pavilonu – dle zjištěného objemu finančních prostředků buď celá 

budova, nebo část bez levé strany (bráno od koridoru), 

- Pavilon A – nebude zatím řešen,  

- Venkovní prostory – komunikace a parkoviště – v nezbytně nutném rozsahu. 

2. Rozpočet nákladů a financování akce: 

Celkový objem finančních prostředků je plánován na 90 mil. Kč. Tato částka je objemem před vypsáním veřejné 

zakázky na zhotovitele stavby. Největší podíl na financování bude dotace ve výši 60 mil. Kč z Ministerstva 

zdravotnictví ČR, kterou máme zatím přislíbenou ředitelkou odboru investičního rozvoje Ing. Marií Románkovou 

dne 17. 1. 2017, číslo EDS 135D043001702.  Podíl ústavu ve výši 15 mil. Kč bude činit 5 mil. Kč z vlastních 

prostředků a 10 mil. Kč z úvěru. Na dofinancování bude dále podána žádost na Krajský úřad v Liberci s tím, že 

částka v žádosti vyplyne z potřeby po výsledku veřejné zakázky na zhotovitele stavby. 

3. Očekávaný výsledný efekt investice: 

Investice dosáhne vybavení lůžkového oddělení podle vyhlášky č. 92/2012 Sb., o požadavcích na minimální 

technické a věcné vybavení zdravotnických zařízení a kontaktních pracovišť domácí péče, příloha č. 4, odst. I, 

část 3: mezi lůžky musí být dostatečný prostor pro činnost personálu, pohyb pacienta a manipulaci s přístroji, 

materiálem a lůžky. Investice vybavením pokojů vlastním sociálním zařízením zvýší standard pobytu pro pacienty. 

Umístění ústavní kuchyně do nově budovaného pavilonu E umožní situaci, kdy kuchyň bude mít samostatný 

přístup pro příjem potravin i výdej jídla pro cizí strávníky. Tím bude splněno Nařízení Evropského parlamentu 

a rady č. 852/2004 ze dne 29. 4. 2004 o hygieně potravin, ve znění přílohy II – Obecné hygienické požadavky pro 

všechny provozovatele potravinářských podniků.   

 

Rozprava: 

- Ing. Zelinková se zeptala, zda tomu správně rozumí, že za 80 milionů Kč se předpokládá, že se akce 

vysoutěží, nicméně projektanti dostali zadání na 90 milionů Kč.  

- Ing. Škodová odpověděla, že je to tak správně, že na částku 75 milionů Kč, jak se původně ústav domníval, 

to nelze dát dohromady smysluplně. 

- Ing. Zelinková se dále zeptala, zda rozumí dobře tomu, že na kraji se bude žádat na něco, kde chybí peníze, 

a zda se tedy může takto žádat.  

- Ing. Škodová odpověděla, že právě naopak tím, že ústav doloží na kraj to, že akce bude stát tolik a ústav že 

má tolik a tolik že chybí, tak je smyslem té žádosti, žádat o chybějící částku.  

- Mgr. Strnádková zauvažovala, že žádost, resp. výše potřeby dotace vyplyne až po výsledku veřejné 

zakázky na zhotovitele stavby, zda to není už pozdě, zda by to nemělo vyplynout už ve chvíli, kdy to půjde 

na investiční záměr. Nemyslí si, že je dobré takhle dlouho čekat.  

- Ing. Škodová řekla, že až podle toho, co projektanti naprojektují, si ústav musí odhadnout něco, co je mezi 

těmi 90 miliony Kč a mezi tím, za co se to reálně postaví, protože nelze s tím investiční záměrem čekat do 

výsledku veřejné zakázky.  

- Ing. Zelinková si myslí, že i ten investiční záměr, který ministerstvo požaduje, musí být postavený už na 

konkrétní ceně.  

- Mgr. Strnádková doplnila, že určitě musí, jen že je nelogické, aby se to udělalo na ceníkové ceny – na ty, 

které od projektantů dostaneme, protože se akce vysoutěží níž, (u státních dotací, pokud se ušetří, vlastní 

podíl zůstává neměnný a ušetří ten stát) tudíž my to musíme odhadnout na cca 80 milionů Kč.  

- Ing. Zelinková zrekapitulovala, že projektanti to udělají na 90 milionů Kč, kvalifikovaný odhad bude 10 % 

po vysoutěžení níž, takže se pojede na něco málo přes 80 milionů Kč, o 5 milionů Kč se bude žádat kraj. 

- Mgr. Strnádková si myslí, že i z hlediska různých příslibů dofinancování a povinných příloh k investičnímu 

záměru budeme muset požádat kraj, jakmile ty ceny budou stanoveny, určitě se nebude čekat na výsledek 

soutěže.  

- Ing. Zelinková se dále zeptala, do kdy mají projektanti předložit těch cca 90 milionů Kč.  

- Ing. Škodová odpověděla, že původně měla být celá dokumentace k provedení stavby hotová na konci 

února, poté se to posunulo na začátek března, nyní jim bylo minulý týden ve čtvrtek dáno toto zadání, proto 
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se Ing. Škodová domnívá, že během tohoto nebo příštího týdne přijde od nich první návrh, kde bude ještě 

k diskusi objem prací na pavilonu B. 

- Ing. Králíková se zeptala, kdo si bude úvěr na těch 10 milionů Kč a čím bude ručit. 

- Ing. Nechanický odpověděl, že úvěr si bude brát ÚCHR a PCH a město bude muset ručit.  

- Ing. Králíková řekla, že se domnívala, že v rezervním fondu peníze jsou.  

- Ing. Škodová reagovala, že peníze ve fondu jsou, ale že není ochota vedení ústavu dát víc prostředků 

a potom, to že je záležitost stavební. Pak bude nutné to oddělení a kuchyň něčím vybavit, proto ústav 

počítá s prostředky až na to vybavení.  

- Bc. Jindra řekl, že tedy ústav pouští záměrně méně na stavbu, aby měl jistotu, že ze svých prostředků bude 

mít na vybavení. 

- Ing. Škodová doplnila, že vybavení 24 pokojů bude stát milion korun a to že jsou pouze postele včetně 

matrací, stolky, židle, skříně. Ing. Škodová uznala, že celou tu částku ústav nevyčerpá, protože použije 

některé stávající vybavení. Stejně tak nebude mít ústav hned na vybavení celé kuchyně, protože tam se to 

pohybuje v řádech milionů. Zatím má ústav na vybavení kuchyně tři nabídky, z kterých musel vyškrtávat 

a také uvažovat, co se vezme ze stávajícího zařízení kuchyně. 

- Ing. Zelinková se zeptala, zda bylo projektantovi zadáno, kolik bude stát technologie kuchyně, původně 

tam bylo 7 milionů Kč, tak kolik tam teď zůstalo.  

- Ing. Škodová odpověděla, že milion korun bude stát podlahové výpusti, dřezy, sprchy, kuchyňské linky – 

to z té stávající kuchyně nelze použít, kromě regálů ze skladu, které jsou poměrně nové. Nábytkové 

vybavení kuchyně je z roku 1975. 

- MUDr. Tylová se zeptala, zda v rámci těch dotací jsou to konečné částky, na které si může ústav sáhnout, 

nebo zda je naděje, že by se mohla získat ještě v průběhu další dotace. 

- Ing. Škodová odpověděla, že Ing. Románková z Ministerstva zdravotnictví sdělila, že pokud bude doloženo 

řádné dokončení jedné té etapy, bude možné žádat na další etapy dál. Doplnila, že státní rozpočet umí 

plánovat pouze na dva roky dopředu, a předpokládá, že pokud bude mít ústav všechno v pořádku, doloží, 

že ten projekt dokáže dotáhnout do konce, že bude moci žádat dál.  

- Ing. Zelinková se zeptala na to, že pavilon A se nedělá vůbec, zda tím pádem odpadly výtahy. 

- Ing. Pohanka se zeptal, jak bude řešen hygienický problém s křížením lidí, kteří se vozí na sály a lidí, kteří 

čekají v čekárně.  

- Ing. Škodová odpověděla, že výtah bude čistý, a že toto není definitivní řešení. Až se bude dělat pavilon A, 

tak bude muset jeden výtah přibýt, aby se mohly vozit odpady nebo zásobování. Nyní je pavilon A 

odsunutý s tím, že se vyřešil velký problém s kuchyní. Pavilon A bude na pořadu jednání třeba za tři nebo 

za pět let.  

- Ing. Zelinková se zeptala, konkrétně Mgr. Strnádkové, čím bude město ručit, zda budovami nemocnice. 

- Mgr. Strnádková odpověděla, že město bude muset podepsat ručitelskou smlouvu. Doplnila, že podmínky 

s bankéřem projednávali s Ing. Nechanickým a Ing. Škodovou teprve dnes odpoledne, ale je to tak, že vždy 

za příspěvkovou organizaci se musí zaručit zřizovatel a podepisují se dvě smlouvy – jedna smlouva o úvěru 

pro nemocnici, tu bude podepisovat nemocnice, a druhá smlouva o ručení, kterou bude schvalovat a 

podepisovat město. Mgr. Strnádková předpokládá, že město bude schvalovat obě smlouvy, protože k tomu, 

aby si nemocnice vzala úvěr, bude banka též vyžadovat souhlas města. Ing. Škodová měla již nabídku 

úvěru od ČSOB, ale městu zase tak výhodná nepřišla, a od České spořitelny dostane nemocnice podmínky 

daleko výhodnější. Mgr. Strnádková předpokládá, že úvěr bude předmětem jednání na dubnovém zasedání.  

- R. Čivrný se zeptal, zda se může stát, že to financování krajským úřadem nedopadne.  

- Ing. Škodová odpověděla, že z krajského úřadu byly paní starostce určité prostředky slíbeny a že nejsou 

tyto prostředky brány jako případ poslední nouze, přiznala, že s nimi ústav tak trochu počítá.  

- Mgr. Strnádková doplnila, že samozřejmě žádný oficiální příslib není k dispozici, ale že prozatím bylo jimi 

řečeno, že ústavu nějaké peníze dají, že to ovšem nebude 10 milionů Kč. Nicméně nelze mít nic 

oficiálního, protože stále tam není s čím jít, tudíž nám nemají na co odpovědět. Jinak budou určitě koukat 

na to, že chceme šest nebo sedm milionů Kč na akci za 80 milionů Kč a jinak na akci za 15 milionů Kč. 

A oni pořád nevědí, jestli budeme dělat akci za 15, za 20 nebo za 70 milionů Kč. Dále připustila, že je 

vždycky určité nebezpečí, že krajské prostředky nebudou, protože kraj má vlastních potíží ve zdravotnictví 

dost.  

- Ing. Zelinková se zeptala Ing. Nechanického, zda je možné, když se vysoutěží nějaká akce, vysoutěží se 

třeba za těch 80 milionů Kč, podepíše se smlouva, že se v průběhu akce rozhodne nedělat například 

komunikace – zda jde snížit rozsah díla.   

- Ing. Nechanický odpověděl, že to určitě lze, a že ve smlouvách bývá takové ustanovení, které umožňuje 

rozsah díla snížit. 



 

 

 16 

- Ing. Zelinková se dále zeptala, kdo bude odsouhlasovat vícepráce.  

- Mgr. Strnádková odpověděla, že zastupitelstvo, protože investorem je město. Je to velká investiční akce, 

město musí přijmout na sebe, byť je to akce nemocnice, prostředky z ministerstva zdravotnictví a město 

bude muset být investorem, protože pro kraj je problém poslat peníze přímo do nemocnice, peníze musí 

poslat přes zřizovatele.  

- Ing. Zelinková se zeptala Ing. Škodové, zda je investiční akce projednána se zaměstnanci ústavu. 

- Ing. Škodová odpověděla, že to je projednané s lékaři, ale ne se všemi zaměstnanci, protože stále ústav 

nemá definitivní projekt.  

 

Návrh usnesení: 

ZM bere na vědomí informaci o investiční akci „Rekonstrukce a přístavba – Ústav chirurgie ruky a plastické 

chirurgie“. 

Hlasování:   Pro: 14  Proti: 0 Zdržel se:  

 

7. Diskuse:  

- MUDr. Tylová se zeptala na bezpečnostní kamery, že si původně myslela, že se to týká muzea. 

- Mgr. Strnádková odpověděla, že bezpečnostní kamerový systém, nyní v nabídce za 130 tisíc Kč, by měl jít 

po nové optické kabelové síti. Jedná se nejen o bezpečnostní záležitost, protože vždycky byl problém 

s ukradenými auty ve skiareálu a kamery by ho pomohly zachytit, ale i o to, že město vyjde vstříc policii. 

Dále bychom chtěli dát dvě kamery na náměstí, případně je umístit na webové stránky města. 

- Fr. Matoušek se zeptal, zda má město nějakou páku na základní opravu výtluků po zimě.  

- Ing. Nechanický odpověděl, že zda jsou tím myšleny silnice v majetku Libereckého kraje. 

- Mgr. Strnádková odpověděla, že je potřeba neustále liberecký kraj v tomto směru urgovat.  

- Fr. Matoušek ještě dodal, že kontejnery na sklo občas přetékají a nepřipadá mu vhodné odpad dávat na 

zem. 

- Ing. Nechanický reagoval, že v momentě, kdy je to před nějakým zenitem, tak se samozřejmě svoz 

objednává, ale záleží, kdy SKS Jablonec nad Nisou samotný vývoz provede. Často se teď stává, že mají 

porouchané auto. 

- Ing. Zelinková se zeptala, v jaké fázi je rekonstrukce hlavní silnice II/290.  

- Mgr. Strnádková odpověděla, že před týdnem psala projektantovi, protože proběhlo jednání s vlastníky v 

Kořenově. Zakázku získala firma AF-Cityplan, s. r. o., která byla zřejmě nejlevnější, už proběhlo setkání se 

dvěma projektanty s tím, že ti předchozí projektanti, s kterými se jednalo předtím, už na projektu nepracují. 

Jednání s nimi probíhala tak, že na předchozím jednání jsme jim řekli některé připomínky, a na další 

jednání se projektanti přinesli ty samé výkresy, situace a měli v nich stále namalované ty připomínky 

rukou. Takže se to nikam neposunulo za tři měsíce. A před cca šesti týdny se ozval zase někdo jiný z firmy 

AF-Cityplan, s. r. o. s informací, že zase ti, kteří na tom pracovali, už odešli. Jsou tedy ve fázi, kdy budou 

dělat znovu to, co již proběhlo, tj. to jednání s vlastníky. V březnu bude probíhat v Kořenově a tmělo by 

být také ve Vysokém, ale doposud se projektant neozval. Právě s vidinou, že se tato komunikace bude dělat 

nová, ji kraj jen „zaflekuje“, pořádně ji neopraví.  

 

8. Závěrem 

Závěrem jednání starostka Mgr. Lucie Strnádková poděkovala přítomným zastupitelům a veřejnosti za účast, 

popřála všem hezký zbytek dne a dále uvedla, že následující řádné jednání zastupitelstva by se mělo konat 

24. dubna 2017.  

 

 

Jednání skončilo v 21 hodin.  

Přítomni byli 2 občané. 
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USNESENÍ: 

329. ZM schvaluje program jednání. 

330. ZM schvaluje návrhovou komisi ve složení předseda Bohdan Blažek, členové Ing. Jan Pohanka, Jan Nosek, 

ověřovatelů zápisu ve složení Ing. Marcela Králíková, MUDr. Lenka Tylová a zapisovatele Ing. Terezu Fenclovou. 

331. ZM schvaluje zápis z veřejného zasedání zastupitelstva města ze dne 12. 12. 2016. 

332. ZM bere na vědomí plnění rozpočtu města Vysoké nad Jizerou k datu 31. 12. 2016. 

333. ZM schvaluje odložení rozhodnutí o poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši 200.000 Kč 

společnosti Zdravoš péče, s. r. o. s datem vrácení do 30. 6. 2018 a pověřuje starostku města Mgr. Lucii 

Strnádkovou zjištěním bližších informací od obcí Rokytnice nad Jizerou, Jablonec nad Jizerou a Roprachtice.  

334. ZM schvaluje rozpočet města Vysoké nad Jizerou pro rok 2017 jako schodkový o celkovém objemu 

30.822.885 Kč s tím, že schodek rozpočtu bude pokryt finančními prostředky z minulých let, a to zůstatkem 

bankovních účtů z roku 2016 – položka 8115 – dle přílohy č. 4/c-I. 

335. ZM schvaluje dle svých kompetencí vyhrazených zákonem o obcích poskytnutí dotací, peněžitých 

a věcných darů dle návrhu rozpočtu na rok 2017 v příloze č. 4/c-II.  

336. ZM stanovuje, že ve výdajové stránce rozpočtu nesmí být příkazcem operací překročen jim stanovený 

objem provozních a investičních výdajů dle jednotlivých paragrafů schváleného rozpočtu roku 2017 (v rámci 

paragrafů se změna v jednotlivých položkách výdajů povoluje). 

337. ZM v souladu s § 14 zákona č. 250/2000Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, v platném 

znění, pověřuje účetní Ing. Terezu Fenclovou, rozpisem rozpočtu do jednotlivých položek dle platné rozpočtové 

skladby dle přílohy č. 4/c-II, s termínem plnění – neprodleně. 

338. ZM schvaluje rozpočet sociálního fondu Města Vysoké nad Jizerou pro rok 2017. 

339. ZM schvaluje rozpočet ÚCHR a PCH Vysoké nad Jizerou pro rok 2017 v předloženém znění. 

340. ZM schvaluje prodej pozemku ppč. 1654/10 v k. ú. Vysoké nad Jizerou Zuzaně Plůchové za cenu 

100 Kč/m
2
 a pověřuje Ing. Bartoše sepsáním KS.    

341. ZM schvaluje prodej pozemku ppč. 2226 v k. ú. Vysoké nad Jizerou Ing. Janu Gengelovi za cenu 

100 Kč/m
2
 a pověřuje Ing. Bartoše sepsáním KS.    

342. ZM schvaluje podání žádosti o dotaci z Dotačního fondu Libereckého kraje na projekt „Pořízení nové CAS 

20 4000/240/S2R pro JSDH Vysoké nad Jizerou“. 

343. ZM schvaluje vyčlenění vlastního finančního podílu na projekt „Pořízení nové CAS 20 4000/240/S2R pro 

JSDH Vysoké nad Jizerou“. 

344. ZM schvaluje podání žádosti o dotaci Dotačního fondu Libereckého kraje na projekt „Pořízení, údržba 

a oprava přetlakové dýchací techniky pro JSDH Vysoké nad Jizerou“. 

345. ZM schvaluje vyčlenění vlastního finančního podílu na projekt „Pořízení, údržba a oprava přetlakové 

dýchací techniky pro JSDH Vysoké nad Jizerou“. 

346. ZM schvaluje podání žádosti o dotaci z Dotačního fondu Libereckého kraje na projekt „Pořízení věcných 

prostředků pro JSDH Vysoké nad Jizerou“. 

347. ZM schvaluje vyčlenění vlastního finančního podílu na projekt „Pořízení věcných prostředků pro JSDH 

Vysoké nad Jizerou“. 

348. ZM schvaluje podání žádosti o dotaci z Fondu ochrany vod na projekt „Propojení systémů vodovodu 

Vysoké nad Jizerou – Tříč“. 

349. ZM schvaluje vyčlenění vlastního finančního podílu na projekt „Propojení systémů vodovodu Vysoké nad 

Jizerou – Tříč“. 

350. ZM bere na vědomí informace o žádostech o dotace.  

351. ZM volí za členy dozorčí rady ÚCHR a PCH Vysoké nad Jizerou Ing. Markétu Zelinkovou, MUDr. Alenu 

Schmoranzovou, Miloslavu Švikovou a Karla Bártu. 

352. ZM schvaluje změnu zřizovací listiny ÚCHR a PCH v předloženém znění. 

353. ZM schvaluje Statut sociálního fondu města Vysoké nad Jizerou.  

354. ZM schvaluje předložený dokument „Pravidla pro zadávání zakázek malého rozsahu městem Vysoké nad 

Jizerou“ 

355. ZM bere na vědomí předložené zprávy kontrolního výboru ze dne 17. 1. 2017 a 21. 1. 2017. 
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356. ZM bere na vědomí „Zprávu o činnosti Rady města Vysoké nad Jizerou za období od 24. 11. 2016 

do 10. 2. 2017“. 

357. ZM bere na vědomí informaci o investiční akci „Rekonstrukce a přístavba – Ústav chirurgie ruky 

a plastické chirurgie“. 

 

 

Ve Vysokém nad Jizerou dne 27. 2. 2017 

 

 

 

Ověřovatelé: .................................................     ................................................. 

 Ing. Marcela Králíková     MUDr. Lenka Tylová   

 

 

 

    

 

Starostka: ..................................................   Místostarosta: ................................................. 

                       Mgr. Lucie Strnádková                Ing. Jaroslav Nechanický 


